
Z Á P I S 

 12. schůze Rady města Soběslavi, 
která se konala dne 16. června 2020 od 13:00 hodin  

v kanceláři starosty města  

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 

Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Pavel Lintner, Mgr. Alena Krejčová,  

Mgr. Michal Pánek, Michal Turek, Mgr. Petr Valeš 

Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 

Omluven: Mgr. Petr Lintner 

Jednání 12. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 

jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 

1. Přístavba MŠ Nerudova  

2. MŠ Nerudova – změna odpisového plánu  

3. Pozemky, smlouvy 

a) Tymo, s. r. o., Soběslav – vrata ČOV, žaluzie stánek 

b) DAFE-PLAST Jihlava, s. r. o., Polná – dveře, okna stánek 

c) OOSM/47/2020 – Trubač I., Klenovice – dodatek č. 1 k pachtovní smlouvě 

d) OOSM/48/2020 – LEKA DEM, s. r. o., České Budějovice – kupní smlouva 

e) OOSM/49/2020 – JčK, SÚS, ČB – smlouva o právu provést stavbu 

f) OOSM/50/2020 – E.ON Distribuce, a. s., ČB – finanční vypořádání škody na lesních 

pozemcích 

g) OOSM/54/2020 – odpuštění nájmu z nebytových prostor z důvodu pandemie 

koronaviru 

4. Různé 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 11. jednání RM ze dne 2. června 2020 

žádné připomínky. 

Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Mgr. Alena Krejčová  

a Mgr. Petr Valeš.  

Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

1.  Přístavba MŠ Nerudova 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Celková situace – stavební úpravy MŠ Nerudova 

Předložen návrh stavebních úprav MŠ Nerudova ul. zpracovaný Ing. Miroslavem 

Pantoflíčkem, Soběslav. Přípravu projektové dokumentace zkomplikovaly připomínky hasičů, 

jejich zapracování bude znamenat navýšení nákladů na vlastní realizaci. PD bude dokončena 

na podzim letošního roku, následně bude vydáno stavební povolení, realizace proběhne v roce 

2021. Přístavba počítá s navýšením kapacity MŠ o 1 třídu. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/171/2020. 

2.  MŠ Nerudova – změna odpisového plánu 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/51/2020 

V souvislosti s koupí budovy včetně okolního areálu MŠ Nerudova ul. městem předložena 

žádost o schválení změny odpisového plánu pro rok 2020. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/172/2020. 



- 2 - 

3.  Pozemky, smlouvy 

Tymo, s. r. o., Soběslav – vrata ČOV, žaluzie stánek 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Cenová nabídka 

Předložena cenová nabídka výše uvedené firmy na dodávku a montáž vrat v areálu ČOV 

Soběslav a žaluzií do stánku s občerstvením na náměstí Republiky v Soběslavi. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/173/2020. 

DAFE-PLAST Jihlava, s. r. o., Polná – dveře, okna stánek 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Cenová nabídka 

Předložena cenová nabídka výše uvedené firmy na dodávku a montáž dveří a oken do stánku 

s občerstvením na náměstí Republiky v Soběslavi. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/174/2020. 

Trubač I., Klenovice – dodatek č. 1 k pachtovní smlouvě 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/47/2020 

Předložen návrh výše uvedeného dodatku č. 1. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/175/2020. 

LEKA DEM, s. r. o., České Budějovice – kupní smlouva 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/48/2020 

V návaznosti na usnesení č. ZM 6/041/2019 ze dne 25. 9. 2019 předložen návrh výše uvedené 

kupní smlouvy. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/176/2020. 

JčK, SÚS, ČB – smlouva o právu provést stavbu – „Most ev. č. 13518-6 za křižovatkou 

se sil. II/159“ 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/49/2020 

V souvislosti s připravovanou opravou mostu na silnici mezi obcemi Vesce a Mažice 

organizovanou SÚS předložen návrh výše uvedené smlouvy. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/177/2020. 

E.ON Distribuce, a. s., ČB – finanční vypořádání škody na lesních pozemcích 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/50/2020 

V souvislosti s přípravou akce „VTL plynovod Soběslav – Planá nad Lužnicí“ předložen 

návrh dohody o jednorázové náhradě a jejím vyrovnání. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/178/2020. 

Odpuštění nájmu z nebytových prostor z důvodu pandemie koronaviru 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/54/2020 

V návaznosti na usnesení RM č. 10/149/2020 ze dne 19. 5. 2020 předložen seznam žádostí  

o odpuštění nájemného z nebytových prostor ve vlastnictví města nebo ve správě organizací 

zřízených městem po dobu uzavření provozoven z důvodu pandemie koronaviru. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 
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K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/179/2020. 

JčK, České Budějovice – smlouva o poskytnutí dotace (oprava kapličky v obci Chlebov) 

Předložila: Ing. Hana Petrů – pracovnice KT MěÚ 

Příloha: KT/10/2020 

Předložen návrh výše uvedené smlouvy. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/180/2020. 

JčK, České Budějovice – smlouva o poskytnutí dotace (dopravní automobil pro SDH 

Soběslav) 

Předložila: Ing. Hana Petrů – pracovnice KT MěÚ 

Příloha: KT/11/2020 

Předložen návrh výše uvedené smlouvy. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/181/2020. 

4.  Různé 

TEZZO Tábor, s. r. o. – smlouva o dílo na dodávku a montáž kolumbární stěny 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Příloha: Cenová nabídka 

Předložen návrh výše uvedené smlouvy. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/182/2020. 

ZŠ Komenského – výběrové řízení na dodávku školního nábytku (rekonstrukce 

multimediální učebny) 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/55/2020 

Předložena informace o výsledku výběrového řízení organizovaného ředitelem  

ZŠ Komenského Mgr. J. Holasem. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/183/2020. 

Přerušení provozu mateřských škol v době letních prázdnin 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/53/2020 

Předložena informace o přerušení provozu obou MŠ v období od 20. 7. do 31. 7. 2020. 

Přerušení činnosti školních družin ZŠ v Soběslavi o hlavních prázdninách, vyhlášení 

ředitelského volna 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/52/2020 

Předložena informace o přerušení činnosti školních družin obou ZŠ v době letních prázdnin  

a vyhlášení ředitelského volna řediteli obou ZŠ na 29. a 30. 6. 2020. 

MŠ Duha – žádost o souhlas s podáním žádosti o dotaci – ŠABLONY III a případným 

předfinancováním projektu 

Předložila: Mgr. Alena Krejčová – ředitelka MŠ Duha 

Příloha: Žádost o souhlas s podáním žádosti o dotaci a případným předfinancováním projektu 

Předložena výše uvedená žádost. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/184/2020. 

Dále RM vzala na vědomí informace starosty města týkající se: 

 Zařazení plánované nástavby Senior-domu Soběslav do programu příštího jednání 

RM. 
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 Účasti na předání cen vítězům soutěže „Historické město roku“ v Praze dne  

18. 6. 2020. 

 Neuskutečnění „Dnů Sabinova“ z důvodu pandemie koronaviru (viz příloha). Město 

Soběslav pozve zástupce města Sabinov na městské slavnosti konané 19. 9. 2020. 

 Společného jednání Komise ŽP a OH a Komise výstavby a dopravy za účasti starosty 

města dne 4. 6. 2020 ve věci zamýšlené průmyslové zóny a následné schůzky zástupců 

obou komisí, města, investora a dalších organizátorů záměru průmyslové zóny dne  

9. 6. 2020. Výstup z jednání je na internetových stránkách města. Na schůzce bylo 

zároveň domluveno uskutečnění jednání s petičním výborem a dále představení 

projektu členům ZM a veřejného projednání.  

Dále RM vzala na vědomí informaci tajemníka MěÚ týkající se: 

 Nabídky SMOJK ČR na zapojení do projektu, na základě kterého by město obdrželo 

pro potřeby občanů města 100 ks kompostérů. Podmínky spolu s návrhem smlouvy 

budou předloženy na některém z dalších jednání RM. 

Dotazy a připomínky členů RM 

Mgr. Alena Krejčová 

 Informovala o konání FV ZM dne 15. 6. 2020. FV projednal a doporučil předloženou 

změnu rozpočtu č. ZM 2/2020 a dále diskutoval nad připraveností rozpočtu města na 

očekávané snížené příjmy. 

Mgr. Michal Pánek 

 Informoval o otevření výzvy Národní sportovní agentury na podání žádostí o dotace 

na kompenzaci provozních nákladů sportovních zařízení v době pandemie koronaviru. 

Michal Turek 

 Dotaz na situaci ohledně kompostárny zmiňované v zápise Komise ŽP a OH konané 

dne 4. 6. 2020. Starosta města – kompostárnu buduje firma Rašelina za svým areálem 

v ulici Na Pískách, je připravena přebírat zelený odpad města, podmínky nejsou zatím 

domluveny. 

 Informoval o zprovoznění veřejné wifi na náměstí Republiky v Soběslavi. 

 

 

 

Jednání RM skončilo v 16:00 hodin.  

 

 

 


